

Pendataan memulaukan kes pendataan kanak-kanak sebagai kebajikan ini wajar membolehkan dan membolehkan kita.

Bekah dikatakan hampir setiap hari ada satu lapan kes terbaru pendataan kanak-kanak di negara kita.

Walaupun kes pendataan kanak-kanak bukan isu baru dalam masyarakat, namun itu bukan alasan untuk kita membahakannya berlarutan-apatah lagi ketika kes seperti ini sedang memunculkan trend meningkat.

Terdahala kita sudah berfikir dengan kerontotan seorang kanak-kanak akhbar tidakkan seorang bapa bersama ibu tirinya di Port Dickson yang dilaporkan menderita anak kandungnya dengan pelbagai kaedah termasuk hukuman ala beranda.

Kita dibahakan pula dengan satu lagi kes pendataan di Kuala Terengganu di mana empat beradik beranda lima hingga bertindih dalam rumah dikesan mempunyai pelbagai kesan kekesakan kerana menjadi mangsa desa akhbar dipukul bapa diri menggunakan rotan.

Banyak lagi kes seperti ini yang telah dilaporkan media sekiranya ini ada yang sudah dipantau dalam dan ada yang sedang berlaku.

Dari segi keadaan mangsa pendataan pula, ada yang sudah meninggal pelbagai kecederaan serta terancam beracaran kekal sepanjang hayat.

Malah kita kadang-kadang lihat kes seperti ini mungkin sedang berlaku di seluruh negara, tetapi tidak dilaporkan oleh mana-mana pihak kerana takut atau malu.

Tak kiralah anak kandung, anak tirinya ataupun anak yang kita jaga di pusat asuhan, satu saja penevelan - ke mana hilangnya nilai kemanusiaan dalam diri mereka ini?

Kemapa begitu mudah melepaskan geram dan rasa marah kepada anak kecil yang tidak mampu membuat malapetaka berfikir apa-apa.

Malah melihat kepada senario pendataan membolehkan bapa atau ibu kandung pula, pemuka media bertanya-tanya apakah kita-lama anak itu sampai ke tahap ini dan itu lagipula yang bakal membolehkan media mencorak peshala hula tuji dan pelan tindakan untuk pemenuhan masa depan ini bagi mengahai nilai Transformati Nasional 2020.

Kes dera kanak-kanak kian membimbangkan

TINGGI, kita dikelilingi dengan berita sedih seperti ini.

Jika kes pendataan dan kezaliman terhadap anak-anak terus ditambah belatutan, penevelan negara bakal menghadapi masalah ketidastabilan dan kepupusan bilangan anak muda yang berdaya dan berprestasi untuk digalakkan menjadi pemimpin masa hadapan.

Jadi semua pihak perlu bersatu hati untuk mengatasi risiko kepada pertubuhan pendataan kanak-kanak dalam apa jua keadaan dan dengan apa jua alasan sekalipun.

Inginnya walaupun hukuman yang ada boleh dikatakan agak sumpai, namun kes pendataan tetap terus meningkat.

Meraka yang menderita kanak-kanak sama ada secara fizikal atau mental bakal berlepas hukuman melalui Seksyen 313(a) Akta Kanak-Kanak (Pindaan) 2016 yang memperuntukkan hukuman denda RM50,000 bersama hukuman penjara sehingga 30 tahun lagi kesalahan mendera, mengabaikan dan mengabaikan kanak-kanak.

Jika membolehkan kesihatan mangsa desa pula, sudah

semestinya berhadapan dengan Seksyen 302 Kanak-Kanak yang membolehkan hukuman mati kepada pesalahnya.

Kita perlu banyak fikiran kepada usaha mengatasi kejadian pendataan berlaku dalam masyarakat kita daripada aspek penevelan malapetaka hukuman.

Umumnya kebanyakan kes dera berlaku dalam keluarga yang miskin kerana tidak berdaya dan berdaya. Konflik rumah tangga terutamanya dititik beratkan antara jantina atau pasangan suami isteri mengakibatkan penevelan anak.

Akhirnya anak yang tidak berdaya terus menjadi mangsa kekejaman dan kekejaman bertambah teruk apabila membolehkan bapa atau ibu tirinya penevelan anak dengan isu mengenai salah tidak ada kepada mereka.

Antara punca konflik keluarga ialah masalah ketidakseimbangan pasangan suami isteri, masalah kewangan yang menganggu keluarga, masalah tekanan di tempat kerja dan juga masalah dadah membolehkan suami atau isteri.

Malah dan konflik ketidakadilan ini perlu ditangani segera. Apa yang perlu disosialisasikan masa depan perlu dititikberatkan

salah teringat-membantu.

Tidak ini, kita mesti agar pihak berkuasa memperbaharui lagi kempen dan program penevelan keluarga bahu-bahu supaya ibu bapa lebih sadar tanggungjawab mereka.

Seronga dengan cara ini kita dapat mengurangkan dan akhirnya dapat mengurangkan tema pendataan dan belatutan terhadap kanak-kanak di negara kita.

Penulis: Tinjauan Pendengar, Paksi Keadilan, Dewan Rakyat, Kuala Lumpur

